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Protokół Nr 31/2015 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy IX w dniu  24.06.2015r. godz.18.00 
 

Zebranie otworzył Przewodniczący Jan S. Pietras  

Obecni wg załączonej listy obecności.  

Zarząd przyjął następujący porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 2 Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie 3 głosy za  

 

Ad 3  

3.1. Zarząd przeglądnął bieżącą korespondencję Rady (pisma nr 528 - 560) 

- W związku z powyższym pisma zostały przekazane do Komisji Rady zgodnie z kompetencjami. 

- Zarząd omówił tematy przestawione w czasie spotkania radnych w ZIKiT w dniu 18.06.15. Patrz 

protokół ze spotkania. Pismo nr 532.  

- Zarząd omówił wnioski, uwagi zapisane w protokole ze spotkania z ZIKiT w dn.19.06.15. Pismo 

nr 540. 

- Zarząd zwrócił uwagę na konieczność precyzyjnego uzasadniania uchwał Rady. Pismo nr 534. 

- Zarząd omówił zakres współpracy z inicjatywą POGROMCY BAZGROŁÓW. Renata Grotowska 

w kontakcie z panem Waldemarem Domańskim przedstawi projekt, który będzie realizowany w Dz. 

IX we wrześniu 2015 roku, w ramach przeciwdziałania nielegalnemu graffiti. Pismo nr 556. 

3.2 Zarząd podjął uchwałę delegującą radnych: pp. M. Brożek, L. Siwiec na spotkanie w sprawie 

zmian w organizacji ruchu na terenie os. CEGIELNIANA, w dn. 01.07.15 o godz. 11. Pismo nr 546. 

 Głosowano: 3 za; 0;0 

 3.3.Zarząd podjął uchwałę delegującą radnego p. M.Jabłońskiego na spotkanie w ZIKiT w sprawie 

zadań Dzielnicy IX w dniu 25.06.15 r. godz.13.30. 

 Głosowano: 3 za;0;0 

 3. 4. Członkowie Zarządu omówili projekt porządku sesji zwyczajnej Rady Dzielnicy IX  w dniu 07 

lipca 2015 roku. 

3.5. Członkowie Zarządu omówili bieżący stan realizacji Budżetu Obywatelskiego w Dzielnicy. 

3.6.  Członkowie Zarządu omówili tematy, będące  przedmiotem projektów uchwał na sesję w dniu 

07.07.15 roku. 

3.7. Zarząd zapoznał się z treścią protokołu Komisji ds. Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska z dn. 

17.06.15 r. oraz Komisji ds. Strategii Rozwoju, Komunikacji Społecznej i Promocji z dn.15.07.15. 

Zarząd zapoznał się z uwagami wniesionymi przez Radnych.. 

3.8. Zarząd odbył wizję w terenie, na obszarze Borku Fałęckiego w celu identyfikacji problemów. Z 

zakresu infrastruktury komunalnej, zieleni i czystości. Uczestniczyli J.S. Pietras, Renata Grotowska. 

Ad  4. Zarząd przyjął protokół Nr 30/2015 z posiedzenia Zarządu.      
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Ad. 5 Posiedzenie zamknął Przewodniczący Jan S. Pietras o godz. 22.30. 
 

Protokołował: 

Renata Grotowska Przewodniczył 

     
 Przewodniczący  

           Rady i Zarządu Dzielnicy IX 
           Łagiewniki – Borek Fałęcki 
 
               Jan Stanisław Pietras 
 

 


